
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit skole og Barrit børnehus. 
  

Dato: 29. november 2021 

Tid/sted: 18-20 

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Michael, Ida, Gitte, Majken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle, Camilla, Bo 

Afbud: Anne-Marie, Bo  

 

Vi har indkøbt smørrebrød til dette møde 

Dagsorden Ansva

rlig 

Tid Proces 

O-D-B 

Referat 

1:Velkommen  - Godkendelse 

af dagsorden  

   Camilla og Helle har aftalt med Lasse, at han ikke deltager 

Anne har en forældrehenvendelse, der skal nåes på dagens møde 

2. Vedr. legeplads. Overlevering 

fra Tom, Anette og elevrådet der 

har arbejdet med det.  

CR/HE 5 min O Elevråd har valgt redskab, billeder vises for bestyrelsen.  

Gynger og svævebane bliver repareret. 

3. “Status” fra mødet i 5. og 6. 

klasse. 

CR 10 min O Informativt møde, der gav svar på en del af de bekymringer og 

frustrationer der var.  

Bestyrelsen tager med videre at arbejde med tydelig kommunikation 

samt arbejde med samlæsning i dialog med lærerne, skolekultur. 

Hvordan kan vi udnytte at vi har små årgange. Evt. se på hvad det er der 

er så godt ved f.eks. LUS. 

Der skal skabes ejerskab hele vejen rundt, personale, elever, 

bestyrelsen, forældre.  

I forhold til de små klasser, se på legemuligheder på tværs. 

 

4. Nyt vedr. deltagelse af 

elevrådet. Helle har snakket med 

Anette og orienterer om dette. 

HE 5 min O Anette taler med elevrådet om deltagelse ved forestående  

bestyrelsesmøder. Det kan gå begge veje, at elevrådet har noget de vil 



drøfte med os, eller vi kan henvende os til Anette der kan bringe med til 

elevrådet, hvis vi ønsker noget drøftet. 

Bestyrelsen er motiveret for at besøge elevrådet. 

Bestyrelsen ønsker, at elevrådet drøfter samlæsninger og samarbejde 

med bestyrelsen. 

5. Vedr. Hansted skolekost. Det 

er muligt at plukke i menuen. Vi 

drøfter om der er nogen der vil 

melde sig til at gennemse og få 

tilbuddet til at matche vores 

kostpolitik. 

CR 10 min B Jeppe ser på menuen og kontakter Hansted skolekost for at få tilpasset 

udvalget. Vi skal være opmærksomme på om Kia i Byens Hus ønsker 

dialog om at blive leverandør af skolemad. Spørger Jeppe? 

6.Økonomi. Kort status 

 

CR/HE 10 min O Udsættes til der igen er deltagelse af skoleleder. 

7. Vi drøfter videre på ideen om 

at bestyrelsen er tilstede i de 

forskellige afdelingen med 

forældrekaffe, hvor de samtidig 

fortæller om bestyrelsens arbejde 

Anne 15 min D 

B? 

Referaterne skal linkes til via aula incl billeder og lille tekst  (Ayoe) 

Medarbejderrepræsentanten på skolen deltager fremadrettet på 

afdelingsmøder på både special og almen ift. orientering om 

bestyrelsesarbejdet. 

8 .evt. 

Samtaler. 

 

 

 

Forældrehenvendelse vedr. 

Udetid i børnehaven. 

 

 

 

   Der er ansat to lærere til specialafdelingen. Carl Henrik og Gunvor. 

Til almen, var der ikke de rigtige match på første samtale, der afholdes 

yderligere samtaler torsdag. 

 

 

Punktet blev drøftet. Børnehusets erfaringer fra corona, hvor vi lærte at 

være i mindre grupper, samt fokus på hygiejne er vi fortsat med at 

praktisere, og en enig personalegruppe ønsker at fortsætte. Ved at 

inddrage uderummet i pædagogikken skaber vi plads til mindre grupper, 

hvilket er til gavn for alle børns trivsel og læring. Vi er både ude og inde i 



 

 

 

 

 

Fællesbestyrelsesmøde den 24. 

Januar med Julsminde og Glud 

 

mindre grupper. Vi skal blive bedre til at fotodokumentere vores 

indendørs aktiviteter. Dette blev synliggjort til vores julearrangement, 

hvor vi havde stationer med aktiviteter fordelt ude og inde, en måde vi 

gerne ville vise, hvordan vi typisk er sammen i hverdagen.  

 

CR og HE spørger lasse, om det er for alle i bestyrelsen, samt hvad 

dagsordenen er. 

 

 

9. Næste gang 

   Opfølgning punkt tre. 

Opfølgning på Hansted mad 

Opfølgning på pkt8 

 

10. dagtilbud ønsker at høre om 

vi har spørgsmål til lokal 

forældreundersøgelse 

   Vedr. Forældreundersøgelse: vi tænker det er vigtigt at den er hvert år, 

senest hvert 1½ år. Samt samme spørgsmål. Væsentligt at der er 

drøftelse om hvad der skal ske efter undersøgelsen. Hvad skal den 

bruges til. Hvad er tankerne? 

Med lokalt menes der så barrit kan have seks spørgsmål, eller er det 

generelt for hele dagtilbud.  

Spørgsmål i personalegruppen.  

Fokus på læringsmiljøer forrnuleret som en spørgsmål. 

Helle sender ud til bestyrelsen når vi har svar. 

Helle laver opslag om pædagogikken. 

 

 


